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Referat af ekstraordinært bestyrelsesmøde den 16. februar 2021 
 

Sara havde meldt afbud på grund af familiefødselsdag. 

På grund af coronasituationen var mødet virtuelt. 

Der var fire punkter på dagsordenen: 

1. Godkendelse af referater fra ordinært møde den 18. november 2020 og ekstraordinært møde den 26. januar 
2021 

2. Høringssvar til Halsnæs Kommune 

3. Gruskvaliteten på Skovlinien 

4. Næste ordinære møde 

 

1. Godkendelse af referater fra ordinært møde den 18. november 2020 og ekstraordi-
nært møde den 26. januar 2021 

Disse referater blev godkendt og bliver lagt på hjemmesiden. 

2. Høringssvar til Halsnæs Kommune 

Anders havde lavet udkast til høringssvar og sendt det ud til kommentering. Der blev foreslået enkelte æn-
dringer og præciseringer, og Anders fik til opgave at fremsende høringssvaret til Halsnæs Kommune. 

3. Gruskvaliteten på Skovlinien 

Svend havde kontaktet det rådgivende ingeniørfirma DJ Miljø & Geoteknik P/S, som havde bekræftet mis-
tanken om, at det anvendte grus til Skovlinien havde for lavt lerindhold. Det tyder på, at der kun er ca. 1/10 
af det ler, der burde være i gruset. 

Entreprenøren er ikke blevet underrettet om konsulentens konklusion. Sven kontakter entreprenøren hurtigst 
muligt. 

Entreprenøren har tidligere foreslået, at der bliver lagt et lag lerholdigt grus ovenpå det forkerte grus, men 
flere bestyrelsesmedlemmer var skeptiske over for, om dette var den rette løsning, og der var usikkerhed om 
hvor længe et forsøg skulle køre, hvis man vedtog dette. På den anden side vil det være arbejdskrævende at 
fjerne gruset, og det skal formentlig også bortskaffes. 

Efter en drøftelse enedes bestyrelsen om at beholde konsulenten med henblik på at få en praktisk løsning på 
dels et eventuelt forsøg dels den endelige løsning. Det mest logiske må være at udføre forsøget på et sted, 
hvor der er megen trafik, det vil sige i begyndelsen af Skovlinien. 

Vi har ellers været tilfreds med entreprenøren, og derfor fandt bestyrelsen, at han skulle have en chance for 
at rette op på det udførte arbejde.  

Der var enighed om at udskyde yderligere betalinger til entreprenøren til der foreligger en afklaring på, hvad 
man kan gøre. Der var også enighed om, at omkostningerne ved de nødvendige arbejder til en genopretning 
burde være ejerlauget uvedkommende. 
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4. Næste ordinære møde 

Da tiden for udsendelse af beretning og indkaldelse til generalforsamling nærmer sig, selv om vi ikke kender 
forholdene som følge af coronasituationen, enedes bestyrelsen om at afholde et ordinært møde den 23. marts 
2021, kl. 19.00. 


